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Alpina Rådet – protokoll  
 
Datum: 2018-04-15 
Tid: kl. 09.00-15.00 
Plats: Experium, Sälen 
 
Deltagare: 
Nina Andersson   Inger Nordqvist, ordf. 
Fredrik Kingstad, just.  Tomas Dahlberg    
Olle Danielsson, sekr.  Tommy Eliasson Winter (telefon p.2 och p.3.1) 
 
 
 
Frånvarande:    Gäst: 
Jan Klein    Anna-Karin Jejlid 
H-P Carlsson    
Daniel Ericsson 
 

1 Återkoppling föregående protokoll 

1.1 Aktivitetslistan – genomgång 
 
Diskussion om hur vi når ut med information till våra distrikt och 
klubbar. En tydliggörande beskrivning över hur 
kommunikationsvägarna ska vara i form av tex ”mappning” tas fram. 
 

1.2 Utvärdering av slopad tidtagning/ej tävlingar utanför eget distrikt i 
U8-klassen. 
 
Flyttat till senare möte. 
 

1.3 Inför Skidkonventet 4-6 maj 
 

• Få anmälda i nuläget.  
• Tränarseminarium och workshop med fokus på 

tävlingssystem kommer att genomföras i anslutning till 
konventet. 

 

2 Rapporter/Information 

2.1 Ekonomi – status 
 

• Budgetering kommande säsong pågår samt uppföljning och 
analys av säsongens kostnader, intäkter och resultat. 
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• Investeringar i Alpine Center of Excellence (ACE) har gjorts. 
Investeringarna är inte budgeterade. Det handlar om 
matchning av insatt kapital från olika samarbetspartners. 

• Budget för kommande säsong förväntas ligga i samma nivå 
som förra. 

 
2.2 Nationellt 

 
• Antagningar till skidgymnasium är klara och publicerade på 

skidor.com, 48 tjejer, 42 killar  
• Universitet 

– Ökad intagning på MIUN (Mittuniversitetet) som dessutom 
har blivit ett RIU (riksidrottsuniversitet). 
– Samma antal platser (14) i Tärnaby 

• Arbetet inför den nya dimensioneringsperioden för RIG 
(riksintag på skidgymnasium) påbörjas under våren och 
hösten. 

• ETU (elit tränarutbildning) startar upp med första träffen den 
27-29 april. En SSF gränsöverskridande utbildning i 
samarbete med MIUN. 15 deltagare från alpint deltar (8 
kvinnor, 7 män), 35 deltagare totalt från samtliga SSFs 
grenar. 

• H-P Carlsson är projektanställd av Storuman kommun för att 
göra en förstudie över hur en långsiktig lösning för 
postgymnasiala utbildningar skapas i regionen kopplat till 
besöksnäring och näringsliv. 

• Uppföljning av utlandsrepresentation från U16 till Alpecimbra 
visar att tävlingarna föll väl ut med facit i hand då två tjejer 
och två killar representerade. Även nästa år kommer 4 tjejer 
och 4 killar tas ut i syfte att bilda en homogen grupp. 

• Stomprogrammet för tävling är under framtagande 
– En ansökan att genomföra ÄJSM har kommit in. 
– En ansökan att genomföra USM har kommit in. 
– SM-veckan går i Sundsvall v5 och SSF alpint har ansökt 
om att få deltaga med PSL. 

 
2.3 Tävlingsprogram – utvärdering mästerskap och finaler 

 
• Utvärderingarna har ännu inte sammanställts och skjuts till 

kommande möte. 
• Ansökningstiden för tävlingar nästa säsong är stängd. 

 
2.4 Landslag 

 
• Vissa förändringar av tränarstaben pågår på herrsidan med 

rekrytering av ny herrchef. Tidigare herrchef Heinz- Peter 
Platter får en ny roll i staben. Jacques Theolier kontrakt 
avslutas. 
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• Uttag till landslag inför säsongen 2019 annonseras den 4 maj 
i Åre. 

• Två landslag inom fart (dam och herr) tas ut inför nästa 
säsong. 

• Samordning kommer nästa år ske med SkiCross. De båda 
grenarna kommer agera självständigt inom såväl de 
sportsliga som finansiella delarna. Tommy ansvarar och leder 
båda grenarna. 

• Analys av statistik över ranking kommer användas som en 
del i utvärdering och framåtriktade aktiviteter för åkarna. En 
del som analyseras är tracking av mängden träning. Även 
subjektiva inputs från landslagens personal och åkare i form 
av djupintervjuer sker. 

 
2.5 Marknad – inget att rapportera 

 
2.6 Alpina årshjulet 

 
Inför nästa möte kommer en översyn påbörjas för att förtydliga och 
uppdatera årshjulet. Tydliga tidpunkter för exempelvis regeländringar 
och tillvägagångssätt vid de samma ska definieras. Årshjulet 
kommer att publiceras på skidor.com. 
 

3 Diskussion 

3.1 Rådets uppdrag och arbetssätt 
 
Ett behov att förtydliga Alpina Rådets arbetssätt har framkommit. 
Alpina rådets arbetssätt ska följa de riktlinjer som är fastslagna av 
SSF styrelse med fokus på långsiktiga och strategiska frågor samt 
beslutsfattande i de av SSF fastställda frågor t.ex. tilläggsregler och 
fastställande av tävlingsprogram. Inger och Olle uppdras ta fram en 
tydlig process för behandling av underlag inför regelförändring. 
 
Årshjulet och framförhållning är viktiga verktyg för att arbetet ska 
kunna bedrivas på ett effektivt och transparant sätt. 
 
Fysiska möten ”off season” samt tätare informationsmöten via 
telefon under säsong planeras in. Det är viktigt att hela skidsverige 
involveras i utvecklingen. 
 

3.2 Utvecklingstrappan 
 
Utvecklingstrappan kommer att presenteras för skidsverige på 
skidkonventet i Åre 4-6 maj. Den blir en katalysator av 
utvecklingsdokumentet som är framtaget och också kommer att 
publiceras på skidkonventet. Olle och Anna-Karin beskrev processen 
för presentation och implementering. 
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3.3 Utbildning 

 
Anna-Karin är sedan 1 januari utbildningsansvarig. Hon beskrev för 
rådet arbetet med utbildningarna, vilket medförde en diskussion kring 
hur man i framtiden kan öka tillgängligheten av utbildningarna ute 
hos distrikt och föreningar.  
 

4 Beslut 

 Inga beslut 

5 Övriga frågor 

5.1 Inför workshop om tävlingssystem den 7 maj 
 
Utvärdering kring befintligt tävlingssystem genomförs 7 maj i 
anslutning till Skidkonventet. 
Deltagare på utvärderingen är tjänstemän, alpina rådet samt tränare 
från gymnasier och landslag. Medlemmar i alpina rådet 
representerar ideella verksamheter. 
 

5.2 Strategimöte i sommar planeras till månadsskiftet juni/juli. 
 

5.3 
 

Rådets möteskalendarium 
 
Strategiska fysiska möten genomförs ”off season”. Korta 
informations- och avstämningsmöten sker kontinuerligt per telefon 
under hela året. Beslutsmöten koordineras inom årshjulet. En tydlig 
beslutsprocess tas fram för t.ex. tilläggsregler. 
 

5.4 
 

Inkommen skrivelse och förslag från föräldrar om USM med fast 
placering i Nationalarenan, Åre. 
 
Rådet tycker det är positivt med brett engagemang kring 
ungdomstävlingar. 
Ett svar skickades till Tobias Laurell den 16 april där rådet 
sammanfattningsvis är positiv till att USM arrangeras i Åre. 
Grundförutsättningar ska följas att det står ansökande förening fritt 
att välja ort för sitt arrangemang och att man då är överens med 
anläggningen. Alpina rådet betonar att USM är en föreningsdriven 
tävling och bör så ska förbli. 
 

5.5 XtraCare  - projekt inom SSF Jämtland/Härjedalen 
 
Rådet informerades om projektet som Arvsfonden har tilldelat 11,7 
mkr till SSF Jämtland/Härjedalen som driver projektet. Projektet 
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syftar till att ta fram en metod för att hantera och motverka psykisk 
ohälsa bland skidåkande barn och ungdomar. 
 

 


